

LIP - Lyon Ingénierie Projets



43 Boulevard du 11 Novembre 1918
Bâtiment Atrium
69616 VILLEURBANNE
France
Telephone: +33 (0)4 72 69 76 00
Fax: +33 (0)4 72 69 76 09
Site: <http://www.lip-lyon1.fr>

Category:	Research and training centre
Activities:	Service & engineering
Markets:	Multi-markets
Region:	Auvergne-rhône-alpes
Participant since:	2020

Ingénierie et financement de projets - transfert de technologies

"Filiale de l'Université Claude Bernard Lyon 1 et des Hospices Civils de Lyon, Lyon Ingénierie Projets est spécialisée en ingénierie et management de projets innovants. La société regroupe aujourd'hui 35 collaborateurs, qui s'appuient sur un partenariat privilégié avec les 2 840 chercheurs et enseignants-chercheurs de l'Université Lyon 1 pour faire émerger, construire et accompagner des projets de recherche innovants. LIP contribue également au renforcement du positionnement et de la visibilité des HCL dans l'écosystème Lyonnais des sciences de la vie en facilitant le développement de partenariats public-privé entre leurs services et le monde socioéconomique. "

"A subsidiary of Claude Bernard University Lyon 1 and the Hospices Civils de Lyon, Lyon Ingénierie Projets specialises in the engineering and management of innovative projects. The company currently employs 35 people, who work in close partnership with the 2,840 researchers and teacher-researchers at the University of Lyon 1 to develop, build and support innovative research projects. LIP also helps to strengthen HCL's position and visibility in Lyon's life sciences ecosystem by facilitating the development of public-private partnerships between its departments and the socio-economic world. "